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Pozitivní diskriminace, dávky, dávky a zase dávky. Až nám začnou skákat po hlavách, chtít po nás
líbání bot nebo noh, podívejte se tam, kde se to naučili.

ROZHOVOR DVOU ČERNOCHŮ JE POUČNÝ A VŠE TO
VYSVĚTLUJE
Jak vidíte, všichni černoši nejsou stejní a je jich dost co mají rozum v hlavě a vědí, že pozitivní
diskriminace je jen cesta do pekla. Není možné nechat studovat děti vysoké školy na základě barvy.
Společnost by rychle zhloupla a teď to vidíme v přímém přenose. Že vám to něco připomíná? Ano,
máte pravdu. Stejně pitomě se chováme my ke své menšině. Pozitivní diskriminace, dávky,
dávky a zase dávky. Až nám začnou skákat po hlavách, chtít po nás líbání bot nebo noh, podívejte se
tam, kde se to naučili. Mají příklad v USA a v chování černých k bílým. Doufám, že to nenecháme
dojít k rabování, zabíjení a zničení naší civilizace.

Moderátor: Existuje bělošské privilegium?
Aktivistka: Určitě.
Moderátor: Kde je důkaz?
Aktivistka: Všude kolem.
Moderátor: A co to je? Já to nepozoruji.
Aktivistka: ???
Moderátor: Co řeknete lidem jako já, kteří to nevidí?
Aktivistka: Jak to, že to nevidíte? Jak to, že nevidíte bělošské privilegium?
Moderátor: Protože neexistuje.
Aktivistka: Ale ano.
Moderátor: Co to přesně je.
Aktivistka: Bělošské privilegium je možnost být svobodný a bílý a nemít stejné socioekonomické a
sociální neduhy, se kterými se musí potýkat černoši. Není žádné bílé rasové profilování. Běloši
nejsou omezováni policií jen proto, že jsou bílí. Mají možnost projevit emoce a lásku svým synům aniž
by byli oslabení. Je mnoho příkladů bělošského privilegia. Jak to, že to nevidíte? Jste černý. Jak to, že
nevidíte, že bělošské privilegium existuje? Co vidíte vy?
Moderátor: Mám černou pleť, ale nemám tuto ponurou mentalitu, jakou má většina černochů.
Aktivistka: Evidentně.
Moderátor: Ano, evidentně. Vidím, že běloši mají stejné potíže jako my, ale jejich manželství fungují,
oni vychovávají své děti správným způsobem, aby byly schopné vydělávat.
Aktivistka: Ale u nich většina otců zůstává s rodinou.
Moderátor: Ano a důvod proto je, začíná se to měnit, ale důvod proto je, že oni přijímají tuto
odpovědnost, zatímco černí muži a ženy tuto odpovědnost nepřijímají jako to dělávali před hnutím za
lidská práva. Černoši neviní vlastní nedostatek sebekontroly a sebeovládání. Viní z toho bělochy,
zatímco běloši tvrdě pracují, aby jim to fungovalo.
Aktivistka: Věřím, že je to potřeba, aby černoši byli více odpovědní.
Moderátor: Ano.
Aktivistka: Ale to neomlouvá rasismus, to neomlouvá institucionální rasismus.
Moderátor: Ale takhle to není.
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Aktivistka: Ale je.
Moderátor: To je iluze vymyšlená černochy a jejich vůdci.
Aktivistka: Není, existuje to.
Moderátor: Kde je důkaz?
Aktivistka: Co tím myslíte důkaz?
Moderátor: Spousta černých dětí se nyní může dostat na university po celé zemi díky Afirmativní
akci-pozitivní diskriminaci. Díky pozitivní diskriminaci na základě své barvy pleti. To je pozitivní
diskriminace a to je špatné. Ty děti se tam dostanou, ale nezasloužily si to sami, takže když pak
selžou, cítí se hůř než kdyby jim nebylo umožněno se tam dostat díky barvě pleti.
Aktivistka: Jsem hrdý produkt Afirmativní akce. Chodila jsem na UCLA díky tomu, že jsem studentka
skrze Afirmativní akci.
Moderátor: To nerad slyším.
Aktivistka: Myslím, že se mi to dařilo fantasticky. Mnoho mých vrstevníků mělo potíže dostat se na
tyto většinově bílé instituce. Afirmativní akce byla skvělá. Můj otec chodil na Harward. Byl jeden z
mála černých studentů.
Moderátor: Byl tam díky Afirmativní akci?
Aktivistka: Nevím, bylo to v šedesátých letech.
Moderátor: Tak nebyl. Dostal se tam sám za sebe.
Aktivistka: To je možné, ale já stále věřím, že Afirmativní akce mi pomohla dostat se na UCLA.
Moderátor: Nedostala byste se tam sama za sebe, protože nejste dost chytrá?
Aktivistka: Nevím jestli jsem nebyla dost chytrá, ale s čím jsem se potýkala, na rozdíl od jedinců kteří
měli jiné vzdělávací možnosti a učitele. Pocházím z L. A. Unified School Diskrict. Tehdy to bylo
celkem dobré, ale chodila jsem do bílých škol od střední.
Moderátor: Takže jste měla dobré vzdělání. Proč jste se tedy nemohla dostat na VŠ na základě
vlastního talentu?
Aktivistka: Hm… Protože jsem neměla tolik možností.
Moderátor: Měla jste stejné možnosti jako ta bílá děcka.
Aktivistka: Ne, úplně. Měla jsem jiné učitele, jiné zdroje.
Moderátor: Chodila jste do bílé integrované školy.
Aktivistka: Na UCLS jsem se musela potýkat s mnoha problémy ohledně toho, že jsem chodila na
většinově bílé školy. Přesto jsem byla schopná konkurovat.
Moderátor: Jako co?
Aktivistka: Co myslíte?
Moderátor: Jaké byly ty problémy s tím, že jste chodila do většinově bílých škol?
Aktivistka: Maturovala jsem v době, kdy tam nebyly Afroamerické studentské unie.
Moderátor: Podpořila byste i Bělošskou studentskou unii:
Aktivistka: Samozřejmě.
Moderátor: Bylo by to pro vás ok?
Aktivistka: Ano, proč ne?
Moderátor: Většina černochů to tak necítí. Důvod, proč jsem opustil místo kde jsem bydlel, byl ten,
že se odstěhovali běloši. Když jsem se tam nastěhoval žili tam většinou běloši. Jakmile se odstěhovali,
jako se to stalo i v jiných oblastech, černoši oblast proměnili v ghetto. Nádherná oblast kterou
proměnili v peklo, proto jsem odešel. Kdyby černoši měli víc charakteru a starali se o sebe, byli by
odpovědnější, kupovali pozemky a vychovávali své děti.
Aktivistka: Jak?
Moderátor: Ale to se dá naučit.
Aktivistka: To je rasismus.
Moderátor: Ale to není rasismus. Není to chyba bělochů že někdo nevychovává svoje děti.
Aktivistka: Ano, ale rodiče nevědí jak na to.
Moderátor: Jak to?
Aktivistka: Když chodí na tyto převážně bělošské instituce, jsou terčem, nemají stejné možnosti kvůli



své barvě.
Moderátor: Hm…
Aktivistka: Je to pravda.
Moderátor: Tak proč nechodí do většinově černošské školy?
Aktivistka: Někteří lidé si tuhle možnost vyberou.
Moderátor: Když vidíte tyto černé děti chodit na bílé university tak je to proto že si tu vynutí skrze
Afrimativní akci a pak brečí kvůli rasismu, tak proč se chcete vnutit mezi lidi, které považujete za své
nepřátele a pak si stále stěžujete když se tam dostanete?
Aktivistka: Nemyslím si, že lidé si to vynucují.
Moderátor: Ano. Jsou přijimáni kvůli díky barvě.
Aktivistka: Naši lidé se tam dostávají díky Afrimativní akci.
Moderátor: Ano, jinak by tam vůbec nebyli.
Aktivistka: Budou muset být o trochu konkurence schopnější.
Moderátor: Sláva!
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